
ANNONCESIDEN  
 

K unne du tænke dig at uddanne dig til instruk-
tør i kørestolsdans!!  

Kørestolsdanseudvalget mangler instruktører i København og på 
Sjælland - derfor denne henvendelse.  
Kontakt formanden for kørestolsdanseudvalget   
Bodil Klarskov  
tlf. 55 73 32 95  
e-mail: b.klarskov@pc.dk   

 

K ender du nogen, som gerne vil dyrke handikapidræt, men 
som har problemer med transport, kontakt da idrætskonsu-

lenten for nærmere oplysninger. 
 

Alle, som ikke kan tage offentlige transportmidler eller har eget kø-
retøj, kan ansøge om transport til samme pris, som en busbillet ko-
ster. 
 

Idrætskonsulent  
Ole Ansbjerg 
Lærkevej 20, 2. 
2400 københavn NV 
Tlf. 38 33 71 12 eller 29 46 51 14; E-mail: ole.ansbjerg@dhif.dk  

INSTRUKTØR I KØRESTOLSDANS 

TRANSPORTPROBLEMER 
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Er der liv i universet?  
Er der liv i klubben? 

 
To store spørgsmål, der optager os alle. 

 

Jorden kalder alle med lyst til social og sportslig fritid! 
 

Findes der et sted med mulighed for at mødes i cyberspace? 
 

Ja! 
 

www.laviakbh.dk 

Lad os mødes på hjemmesiden. 
 

Se, hvad der foregår i de andre idrætsafdelinger. 
Fortæl om jeres sidste bedrifter. 

Send sjove billeder. 
Download Lavia-Nyt 

 
Er du forarget, engageret eller ved du noget -  brug temasiden! 

 
 

Send jeres indlæg, billeder eller temaer til  
 

bennik@vip.cybercity.dk 
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Ja, så kom den nye 
sæson rigtigt i 
gang 
Lykke Christensen, formand 

J eg vil starte med at orien-
tere lidt om en enkelt æn-

dring, der er sket her i sommer. Det 
har længe været svømmeafdelin-
gens ønske at dele almindelig 
svømning og varmtvandssvømning 
ad i to forskellige afdelinger. Det 
ønske er nu blevet realiseret. På et 
møde mellem bestyrel-
sen og svømmeafdelin-
gen lige før sommer-
pausen, blev vi enige 
om at dele afdelingen 
op i to. Det kan selvføl-
gelig ikke gøres uden 
en vedtægtsændring. Så 
i første omgang er afde-
lingen delt op i to un-
derafdelinger med hver 
sin kontaktperson.  
 

Begrundelsen for opdelingen er,  at 
den gamle formand for svømning 
Lene stoppede, og det var svært at 
finde en ny formand. Der var imid-
lertid nogle mennesker, der gerne 

ville gøre en indsats for at køre 
svømmeafdelingen videre med 
hjælp fra andre steder. Vi blev der-
for enige om at prøve at dele afde-
lingen, og vi var heldige at finde 
nogle personer, der ville tage vare 
på begge underafdelinger. 
 

I fremtiden vil det så blive sådan, at 
der er en kontaktperson på almin-

delig svømning, som 
foregår i Hillerødgade 
svømmehal, og endnu 
en kontaktperson på 
varmtvandssvømnin-
gen. Såfremt man vil 
dyrke den ene eller den 
anden form for svøm-
ning eller kender nogle 
der vil, er det altså disse 
to personer, man skal 
have fat i. Det er dem, 

der har overblikket. Oplysninger på 
disse personer kan findes længere 
henne i dette blad. 
 
Se! Med svømmeafdelingens pro-
blem ude af verden, er et de mål, 

Fortsættes  
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jeg havde sat mig, da jeg blev valgt 
som formand, blevet løst.  
Et af mine andre mål er at få opda-
teret vores vedtægter. Det skal vi så 

småt tage hul på her til vinter. Vi er 
bestyrelsen blevet enige om, at der 
skal nedsættes en arbejdsgruppe, 
som kan kigge på vedtægterne og 
lave dem mere moderne. Det er så 
her, jeg vil bede jer om hjælp. Vi 
skal på vores HB møde d. 13. no-
vember 2003 nedsætte denne ar-
bejdsgruppe, og hvis du skulle sid-
de derude og have lyst til at være 
med i sådan en arbejdsgruppe, skal 
du ikke være bleg for at melde dig 
til opgaven. Kontakt mig hvis ly-
sten melder sig. Det kunne være 

din chance for at sætte præg på for-
eningens reviderede/nye vedtægter. 
Det kan godt være en lang proces 
med disse vedtægter, men mit håb 
er, at vi kan fremlægge et fornuftigt 
resultat til næste generalforsamling 
i marts 2004. 
 

Som jeg skrev i sidste Lavia-nyt 
har vi måttet lukke 4 afdelinger, 
nemlig Aerobic, Boccia, Multi-
idræt og Skydning. Det betyder jo, 
at vi har en masse rekvisitter ståen-
de fra disse afdelinger i vores klub-
lokale. Forhåbentligt har jeg fået 
ryddet op i alle disse rekvisitter og 
skabt et overblik, når dette blad er 
kommet på gaden. Det betyder, at 
hvis der er nogen afdelinger, der 
gerne vil kigge på, hvad vi har, som 
de evt. kunne bruge, skal de være 
meget velkomne til at kontakte 
mig.  
 

I løbet af vinteren vil jeg komme 
rundt og besøge alle afdelinger og 
hilse på. Selvom jeg møder mange 
medlemmer fra andre afdelinger 
tirsdag aften, kunne jeg godt tænke 
mig at se, hvordan hver enkelt af-
deling ser ud, hvad I laver og hvor-
dan jeres træningsaftner forløber. 
Jeg gør det også for, at I kan få et 
ansigt på jeres formand. Så vi ses i 
løbet af vinteren i træningslokaler-
ne. 
Til sidst vil jeg gerne orientere lidt 
om situationen med Lavia-nyt. 
Som mange nok ved er det Søren 
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Sørensen, der er redaktør på dette 
blad, og vi har en bladmedarbejder, 
nemlig Benni Hansen. De vil i fæl-
lesskab sørge for, at vi andre får et 
klubblad.   
 

Vi har haft antallet af blade oppe at 
vende i bestyrelsen. Vi vil meget 
gerne have antallet af blade skåret 
ned til 4 om året.  Det kunne des-
værre ikke lade sig gøre i år, men 
vi arbejder meget på at få antallet 
nedsat til næste. Hvad betyder det 
så? Vi får et mindre antal blade ud 
af, men kvaliteten bliver bedre.  

Tilbage til dette års blade. Vi 
mangler at udgive 3 blade i år. Ja, 
det er meget, men vi når det nok. 
Så hvis du sidder med en historie, 
som du gerne vil skrive til Lavia-
nyt eller kender et sted, hvor vi kan 
skaffe en god artikel, skal du ende-
lig ikke holde dig tilbage. Kontakt 
Søren og få din’ plads i Lavia-nyt. 
 
Jeg vil hermed ønske alle en fortsat 
god sæson og dyrk nu noget idræt.  
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Dagsorden: 
 

1.    Lavia nyt, hvad gør vi fremtiden? 
2.    Budgetter (godkendelse af hver enkelt afdelings budget). 
3.    Nye vedtægter (diskussion herom og nedsættelse af vedtægts udvalg) 
4.    Egenbetaling til stævner 
5.    Orientering fra afdelingerne (Badminton, Bordtennis, Bowling, Bue-

skydning, Fodbold, Snooker, Svømning, Varmtvandssvømning og Vol-
leyball) 

6.    Evt. 
 

Punkt 1. 
I forbindelse med diskussionen om Lavia nyt vil Niels Christiansen  (DHIF) del-
tage  vores møde for at svare på evt. spørgsmål. 
 

Punkt 2.  
OBS! Alle afdelinger skal aflevere forslag til budgetter for år 2004 inden d. 1. 
november 2003. Budgetter afleveres til kasserer Lene Lund-Sørensen. Såfremt 
enkelte afdelinger ikke har afleveret budget inden denne dato, vil budgettet for 
2003 blive anvendt. Så husk at aflevere budgettet. 
 

Punkt 3. 
Bestyrelsen har talt om at nedsætte et udvalg der skal kigge på vedtægterne. I be-
des derfor undersøge i jeres afdelinger om der skulle være nogle der var interes-
seret i, at deltage i sådant et udvalg. 
 

I forlængelse af vores sidste diskussion omkring fremmøde til HB møder, kan vi 
kun opfordre alle afdelinger til at sende en repræsentant. Hvis det skulle være 
helt umuligt at finde en repræsentant, skal alle afbud ske til Lene Lund-Sørensen 
inden d. 6. november 2003. 
 
Der vil blive serveret kaffe, the, kage, vand og øl til mødet. 
 
Vel mødt 
 
Med venlig hilsen Lykke Christensen (formand) 

Indkaldelse til HB møde torsdag d. 13. novem-
ber 2003 kl. 19.00 i 

klublokalet i Grøndalscentret. 
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NAVNE OG ADRESSER  

FORMAND 
LYKKE CHRISTENSEN  
HUSUMVEJ 125, 3. TH.  
2700 BRØNSHØJ 
TLF. 38 81 44 34  
MOBIL 26 70 06 38  
E-MAIL lyks@orangenet.dk 
 

NÆSTFORMAND 
MARTIN RAABJERG 
GRÅBYNKEVEJ 28 
2700 BRØNSHØJ 
TLF. 38  60 70 71 
E-MAIL raabjerg@inet.uni2.dk 
 

HOVEDKASSERER 
LENE LUND-SØRENSEN  
DALBUGTEN 15  
2730 HERLEV 
TLF. 44 91 10 02  
E-MAIL  
lene.lund.soerensen@post.tele.dk 
 

SEKRETÆR 
JONNA POULSEN 
MATTHÆUSGADE 46B, LEJ. 148 
1666 V 
TLF. 38 88 86 61 
MOBIL 22 83 19 68 
 

MEDLEM AF FU 
HANS HANSSON 
H.P. OLSENS VÆNGE 8 
2630 TÅSTRUP 
TLF. 43 99 32 13 
 

SUPLEANT 
MONA NIELSEN 
KANSLERSGADE 14, 2. TH 
2100 Ø 
TLF. 35 42 78 38 
E-MAIL mnie@ke.dk 
 

Badminton: 
Jørgen Bolgers, tlf. 3670 6021 
E-mail: jbolgers@get2net.dk   
 
Bordtennis: 
Erling B. Hansen, tlf. 4491 3077 
 
Bowling: 
Jannie Wendelborg, tlf. 3630 2392 
 
Bueskydning: 
Hans Hansson, tlf. 4399 3213 
 
Fodbold: 
Frank Johannessen, tlf. 4492 4413 
E-mail: fjohanness@bksv.com 
 
Snooker: 
Flemming Valsgaard, tlf. 4373 9752 
flemming@post7.tele.dk 
 
Svømning: 
Pia Johannesen, tlf. 35 85 74 33 
piapop@lbq.dk 
 
Vanmvandssvømning: 
Hanne Hansen, tlf. 3860 7071 
raabjerg@pc.dk 
 
Siddende volleyball: 
Søren Sørensen, tlf. 3617 9667 
E-mail: Lindebugten@teliamail.dk  

FORRETNINGSUDVALGET : AFDELINGERNE : 
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Kære læser 
 
Så er bladet her ende-
lig igen. 
 

I vil i tiden op til jul 
blive overfodret med 
Lavia Nyt, idet vi skal 
nå tre numre inden 
jul. 
 

Det kom lidt bag på 
os, at vi skal nå så 
meget, men sådan er 
det altså. 
 

”Gamle Hansen” er 
medarbejder på dette 
og kommende blade. 
Det er en stor glæde 
at have en at arbejde 
sammen med, og så er 
vi to, der kan inspire-
re hinanden. 
 

Nå, men efterår er det 
jo blevet. Ikke som et 
pludseligt klimaom-
skift, men blidt er 
sommeren gledet over 
i efteråret med lang-
somt faldende tempe-
raturer, lidt regn og 
en smule blæsevejr. 
Stille og roligt er vi 
blevet klar til efter-
året og den efterføl-
gende vinter.  
 

Det er nu vi skal nyde 
farveeksplosionen, 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia, København. 
Idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.)  
Benni Hansen 
 
Forside 
 
Vi kan ikke få nok - tillyk-
ke til Frede og Mary 
(fotos fra TV2 - Søren Sø-
rensen) 
 
Annonceekspedition 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk 
Hørning Trykcenter 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
Søren Sørensen  
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 26 85 43 09 
E-mail:  
lindebugten@teliamail.dk 
 
Næste nummer udkommer 
så hurtigt som muligt. 
 
Deadline for indlevering af 
stof er snarest  
 
Manuskripter bedes frem-
sendt via e-mail. Vedhæf-
tede filer i Word-format. 
Hvis det ikke er muligt, da 
helst på en diskette med 
vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over en 
PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis re-
daktionens eller Lavia Kø-
benhavns synspunkter. 
 
 

som for mig er noget af 
det smukkeste, det dan-
ske klima byder på.  
 

Ud i skoven med jer. 
Find svampe, som I ikke 
bliver syge af og nyd de 
rødbrune farver, som er 
så dansk som noget. 
 

Statsministeren taler i 
sin åbningstale om vær-
dier. Han burde kigge 
på idrætten og se på de 
værdier, som findes her 
fx fællesskab. Her kun-
ne han lære noget. 
 

Og  så fik Frederik sin 
Mary.  
 

Om det bliver værdi-
fuldt, vil fremtiden vise, 
men lige nu synes en 
psykose at have grebet 
landet. Det er blevet en 
’god’ historie, før vi 
kender den. Lad os hå-
be, at den holder. 
 
Mange hilsner 
 
Søren 
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Dagsorden: 
 

1.   Godkendelse af referatet fra FU mødet d. 19. juni 2003 
2.   Orientering fra formanden (herunder evt. henvendelser fra de en-

kelte afdelinger) 
3.   Orientering fra kassereren (herunder evt. henvendelser fra de en-

kelte afdelinger) 
4.   Orientering fra møde med svømmeafdelingen 
5.   HB møde (dato findes) 
6.   Vederlag 
7.   Trænerkomsammen i Walthes Jægerhytte (dato findes) 
8.   Næste FU møde 
9.   Evt.  

 
Fremmøde til mødet:  
Martin, Lene, Jonna, Hasse, Ole Ansbjerg og Lykke 
 
Fravær: 
Mona 
 
1. Godkendelse af referatet. 
Der var ingen kommentarer til referatet fra mødet d. 19. juni 2003. Heref-
ter blev referatet godkendt. 
 
2. Orientering fra formanden. 
Lykke har talt med Niels Christiansen (DHIF) vedr. nedsættelse af antallet 
af klubblade, da vi har svært ved at nå at udgive 6 blade i år. Niels oply-
ser, at vi mindst skal udgive 5 blade i år. Dermed mangler vi 3 blade i år. 
Derfor kan vi kun opfordre alle til at sende en masse materiale til redaktø-
ren Søren Sørensen. Ole Ansbjerg vil også sende noget materiale til redak-
tøren. Niels tilbød også at vi kunne tage noget materiale fra DHIF. 
Niels vil deltage i HB mødet, hvor vi skal have en diskussion om fremti-

FU møde d. 25. september 2003 i 
Grøndalscentret. 
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den for Lavia nyt. 
 
3. Orientering fra kassereren. 
Lene omdelte regnskabet. Lene har fået nyt regnskabs program, som hun 
mener er meget bedre at bruge. Der er også mulighed for at opkræve kon-
tingenter via PBS i fremtiden, som mange har efterspurgt. 
På grund af det faldende medlemstal er vi blevet nødsaget til at tilbagebe-
tale noget af vores tilskud fra FOS i år. Det bevirker at vi har fået vores 
sidste tilskud fra FOS i år.  
Vi har fået et tilskud på 7800kr fra DHIF vedr. §44- midler for det første 
halvår af 2003. Vi havde søgt om godt 13.000kr i tilskud.  
Ansøgning til FOS underskrevet og de skal have denne inden d. 1. oktober 
2003.  
Lykke vil orientere alle afdelinger om at de skal aflevere budget for 2004 
inden d. 1. november 2003 til Lene Lund-Sørensen. 
 
4. Orientering fra mød med svømmeafdelingen. 
Lene og Lykke har afholdt et møde med svømmeafdelingen før sommer 
pausen.  
Her blev vi enige om at dele svømmeafdelingen i 2 underafdelinger. Nem-
lig almindelig svømning og varmtvandssvømning.  
Grunden til delingen er, at svømmeafdelingen er meget stor og almindelig 
svømning og varmtvandssvømning som sådan ikke har noget med hinan-
den at gøre. Det har også været svært at finde en der vil stå for hele den 
store afdeling. Til gengæld har vi nu fundet 2 personer der vil stå for hver 
sin underafdeling. 
Pia Johannesen vil i fremtiden være kontaktperson for almindelig svøm-
ning og Hanne Hansen vil i fremtiden være kontaktperson for varmtvands-
svømning. Deres adresser, telefonnumre og mailadresser kan findes på 
den nye adresseliste. 
Alle henvendelser vedr. svømning kan rettes til disse 2 personer. 
 
5. HB møde. 
Der vil blive afholdt HB møde d. 13. november 2003 kl. 19.00. Selvstæn-
dig indkaldelse er sendt ud. 
 
6. Vederlag. 
Rettelser til vederlag er godkendt. Bestyrelses medlemmer betaler fortsat 
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kontingent.  
 
7. Trænerkomsammen. 
Det blev besluttet, at vi tager dette op på et senere tidspunkt. 
 
8. Næste FU møde. 
Næste FU møde vil blive aftalt på HB mødet d. 13. november 2003. 
 
9. Evt. 
Ole Ansbjerg til deltog i FU mødet for at høre om det fremtidige samar-
bejde med ham.  
Vi har haft problemer med fremmødet i børnebowling om torsdagen. Ole 
vil nu tilbyde en kørselsordning til alle de børn som ønsker at deltage i 
børnebowlingen om torsdagen. Det mener han, vil få flere børn til at delta-
ge i børnebowlingen. Forsøget med kørselsordningen vil køre frem til d. 
31. december 2003.  Bowlings afdelingen skal huske, at de har et børne-
hold og at de skal møde op og tage imod disse børn hver torsdag. Hvem 
der skal tage sig af dette, finder bowling afdelingen selv ud af. 
Ole orienterede om, at Frederiksberg Handicap har fået handicap idræts 
festival 2005.  
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Vi var alle klar til 
at arrangere vores 
årlige internationa-
le turnering - Co-
penhagen Sit Cup - 
for niende gang i 
træk. 
 

Da tilmeldingsfri-
sten var udløbet 
havde vi kun fået to 
tilmeldinger. En fra 
Kristiandsand og 
en fra Berlin. 
 

Selv om det lykke-
des at få et hold til, 
nemlig Sandness, 
måtte vi duknakke-
de konstatere, at 
det ikke var nok 
med fire hold - os 
selv inklusive.  
 

Det er en overor-
dentlig stor skuffel-
se for os, at det ik-
ke lykkedes i år.  
 

Forklaringerne er 
forskellige.  
De bosniske hold, 
som trofast har væ-
ret her de sidste fire 
år, meddelte gen-
nem deres ambas-

sade, at de ikke kom i år. 
Hvorfor ved vi ikke.  
 

Det sidste svenske hold - Glimten 
fra Helsingborg - eksisterer ikke  
p.t. 
 

Hamburg kan ikke samle et mand-
skab. 
 

Og så endelig den måske vigtigste 
forklaring, nemlig at der to week-
ender før blev afholdt europame-
sterskaber for landshold i Finland. 
Det er der formentlig blevet brugt 
en hel del ressourcer på at deltage i. 
 

Vi må ud i nye overvejelser med 
hensyn til næste års turnering. Skal 
vi fx flytte den til november, hvor 
den jo har ligget før, eller er det ba-
re sådan, at der ikke er økonomisk 
basis for deltagelse i en turnering i 
København. 
 
Men øv, øv, øv……………. 

Sit Cup blev aflyst 
Søren, formand for volley 

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


 
Lån kameraet og tag nogle billeder fra en træningsaften 
eller en turnering. 
 

Har du et indlæg eller en god ide, så kontakt os  
 
 

ring   
 

send en mail 
 

send et brev 
 

 
 

Eller kontakt os tirsdag ml. 18 og 20  
i Grøndalscentret, Hal K. 

 
 

Det er bare om at komme i gang  
- din dovne hund! 

Benni 
32 59 44 49 
bennik@vip.cybercity.dk 

Søren  
36 17 96 67  

lindebugten@teliamail.dk  
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V i deltog i FM-individuel i 
Fredericia.  
 

Af sjuskede årsager har jeg ikke 
resultaterne i skrivende stund, 
men vi fik en flok medaljer med 
hjem. 
 

Fredag den 6. juni havde vi af-
slutning for sæsonen 02 / 03. 
Her har jeg af samme årsag som 
før heller ikke resultaterne. Men 
jeg husker, at der var en, jeg bur-
de kende godt, der må rykke ned 
i 2. div. på klubplan (hulk). 
 

Vi er nu kommet godt i gang 

med sæsonen, og som det frem-
går af vores kalender, starter vi 
godt op. 
 

Jeg vil slutte med at ønske, at 
LAVIA KBH. må få en god sæ-
son 03 / 04, samt fri os for mere 
02-03 ballade.  
 

En stor tak til dem, som er med 
til at få vores afdeling til at fun-
gere, - ”nåh ja” tilfredsstillende. 
 
På Snookerafdelingens vegne 
 
Flemming. 

Snookerafdelingen 
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1/8          Opstart 

22/8        Spiller & Fredagsmøde 

29/8        Opvisning & regler ved 

12/9        Venskabsstævne i KBH 

19/9        Turneringsstart  

4 -5/10     RM-hold i  Vordingborg 

18-19/10 RM-hold  i Kbh 

22-23/11   FM-hold  Fredericia 

5/12 Juleafslutning 

9/1            Opstart 04 

28-29/2     RM individuel i Kbh 

17-18/4     RM-individuel i Kbh. 

14/5           Klubturnering slut 

22-23/5      FM-individuel i Kbh. 

4/6                  Sæsonafslutning 

LAVIA KBH. 
Årskalender Snooker afd.  

Sæson 03-04. 
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S ædvanen tro afholdt vol-
leyball-afdelingen sin år-

lige sommerfest i august måned.  

 
En lun sommeraften fyrede vi op i 
grillen hjemme hos Søren og Mari-
anne, der tog imod hele banden 
endnu et år. 

 

Sommerfest hos volleyball 

 

Fortsættes  
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Heldigvis har de nu fået bygget et 
halvtag, så vi ikke er afhængige af 
vejr og vind. 

 

Lykke havde lavet en meget lækker 
pastasalat og købt brød. Søren og 
Marianne sørgede for kaffe, så det 
eneste man selv skulle huske var sit 
eget kød og sine egne drikkevarer - 
det kan også være en stor opgave 

afhængig af hvor meget man spiser 
og drikker.  
Grillen blev hurtigt fyldt med pøl-

ser og bøffer.  
 

Sodavand, øl og vin blev drukket i 
en tilpas mængde og snakken gik 
om den forestående sæson. 
 
Tak til alle for en hyggelig aften. 
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